
INFORMATION FRÅN ÅRSMÖTET 
I år har vi ju haft det ”annorlunda årsmötet”, på grund av Corona. Vi 
träffades inte utan vi lämnade en ”valsedel” i klubbhuset under 

överinseende av rösträknare och ”mötesordförande” som hade 
utsetts av valberedningen. 

Det var 75 medlemmar som lämnade in sina ”valsedlar”, och 

prickades av på medlemslistan. Nästan 25 fler än det brukar vara på 
vanliga årsmöten. 

Det kan vara på sin plats att påpeka att det bara är betalande 

medlemmar som har rösträtt. ”Familjemedlemmar” är endast en 
”notering” i medlemsregistret. 

Sammanfattningsvis gick omröstningarna så här: 
Alla personval genomfördes enligt valberedningens förslag och 
styrelsen gavs ansvarsfrihet för föregående verksamhetsår. Budgeten 
för 2020-21 godkändes också. 

Årsmötet beslöt att anta offert 2 avseende bryggor på klubbholmen 
och att avvisa förslaget om kodlås på toaletterna. 

Det kan tilläggas att arbetet med att ta upp lån och att beställa 

bryggor har påbörjats. 

/Håkan Andersson 
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